



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 05-09-2024 09:30:27 AM Subject: Siniora Capital increase	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 05-09-2024 09:30:27 AM الموضوع: زيادة رأس المال لشركة سنيورة
Please note that the fractional shares resulting from the capital increase were sold on the Amman Stock Exchange, and the amount will be distributed to the company's shareholders registered on 7/30/2024, each according to his share in the capital, noting that the amount obtained from the sale of the fractional shares, amounting to 35 shares, is 164.50 JD	يرجى العلم انه تم بيع كسور الأسهم الناتجة عن زيادة رأس المال في بورصة عمان ، وسيتم توزيع المبلغ على مساهمي الشركة المسجلين بتاريخ 2024/7/30 كل حسب حصته في رأس المال ، علما بأن المبلغ المتحصل من بيع كسور الاسهم هو 35 سهما والبالغة 164.5 دينار اردني
04-09-2024	04-09-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bahaa Qashash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Qashash